

"Welcome to BUILDEX Special Edition—the region's premier platform for innovation in construction, infrastructure, municipal services, and safety systems."

# 

The importance of The International Exhibition for Construction - **BUILDEX** originates from the fact that it represents the ideal platform for construction companies to capitalize on the promising Syrian market, by facilitating the productive exchange of knowledge between suppliers, manufacturers, buyers, importers, engineers, consultants, and decision makers.



"مرحباً بكم في النسخة الخاصة من معرض بيلدكس المنصة الرائدة في المنطقة للابتكار في مجالات البناء والبنية التحتية والخدمات البلدية وأنظمة السلامة."

# 

تكمن أهمية المعرض الدولي للبناء - بيلدكس بكونه يشكل المنصة المثلى التي تمكّن الشركات العاملة في مجال البناء والتشييد من استكشاف واستثمار الفرص المتوفرة في السوق السورية الواعدة عبر خلق بيئة للتواصل المنتج والفعّال بين جميع الأطراف المعنية بقطاع البناء من موردين ومصنعين ومهندسين واستشاريين وصناع القرار, مما يتيح فرص التعاون المثمر لنمو الأعمال.



# لماذا بیلدکس

# 

**بيلدكس** المعرض الأبرز والأكثر تأثيراً فـي سـوريا والمنطقـة فـي قطاعـات البناء، البنيـة التحتيـة، البلديـات، ونُظـم الأمن والسلامة. حيث يُمثل نقطة التقاء فريدة تجمع بين الابتكار والفرص التجارية.

مـا يُميـز بيلدكـس هـو كونـه <mark>المنصـة الوحيـدة فــي سـوريا</mark> التـي تجمـع تحـت سـقف واحـد صُنّـاع القـرار، والخبـراء، والجهـات الحكوميـة، والمطوريـن العقارييـن، والجهـات الفاعلـة فـي مشـروعات التنميـة الحضريـة. كمـا يُسـلّط المعـرض الضوء على الدور المحوري للبلديات والخدمات المدنية في مسيرة إعادة الإعمار.

المعرض يلتزم بأعلى **المعايير الدولية**، ويُوفر بوابة مثالية لدخول سـوق البناء والتطوير العمرانـي السـوري الواسـع والمتسـارع النمـو، مما يتيـح للشـركات العارضـة تقديـم حلولهـا، واكتسـاب عمـلاء جـدد، وعقـد شـراكات اسـتراتيجية تعـزز نمـو أعمالمم.

ويستقطُب بيدلكس سنوياً:

- أبرز الشركات العاملة فى قطاعات الإنشاء والبناء محلياً ودولياً
  - مكاتب الدستشارات الهندسية العالمية
  - الوزارات والهيئات الحكومية المعنية بالبنية التحتية والتنمية
    - کبار مشتری مواد البناء
- وفود نقابات المهندسين والمقاولين من جميع المحافظات السورية والدول المجاورة
- بالإضافة إلى القطاعات الحكومية والخاصة المتخصصة في نظم الأمن والسلامة، والتي تزور المعرض

للاطلاع على أحدث التقنيات والحلول الأمنية في القطاعين المدني والصناعي بدمجـه لجميـع الأطـراف الفاعلـة فـي هـذا المجـال الحيـوي، يُصبـح معـرض BUILDEX / النسـخة الخاصـة **حدثـاً سـنوياً لا يمكن تفويته**—حيث تُصاغ الأفكار، وتُبرم الصفقات، ويُرسم مستقبل سوريا العمراني.

#### WHY BUILDEX

## DECEMBER?

**BUILDEX** is the most distinguished and influential exhibition in Syria and the region, specializing in the construction, infrastructure, municipal services, and safety & security systems sectors. It serves as a vital business and innovation hub where opportunity meets expertise.

What sets BUILDEX apart is that it is **the only exhibition in Syria** that brings together decision-makers, experts, government authorities, developers, and key stakeholders in the reconstruction and urban development fields. It emphasizes the critical role of municipalities and civil services in rebuilding efforts.

Meeting the highest **international standards**, **BUILDEX** provides an ideal gateway into Syria's expanding construction and development markets. It enables exhibiting companies to showcase their solutions, attract new clients, and establish strategic partnerships that foster business growth.

#### BUILDEX annually welcomes:

- Leading local and global construction companies
- International engineering and consulting firms
- Ministries and authorities involved in infrastructure and real estate development
- Major buyers and distributors of building materials
- Professional delegations from engineers' and contractors' unions across all Syrian governorates and neighboring countries
- As well as public and private sector entities specializing in safety and security systems, who seek out the latest technologies and solutions for civil and industrial applications

By uniting all players in this vital sector, **BUILDEX** has become an essential annual destination—where knowledge is shared, opportunities are forged, and the future of Syria's built environment takes shape.



#### المواضيع والقطاعات التي يغطيها المعرض

- البناء والمقاولات
- الواجهات والكسوة الداخلية والخارجية
  - الآليات والمعدات الثقيلة
  - الدهانات، مواد التشطيب والعزل
    - الحجر والرخام
- الحمامات، السيراميك والأدوات الصحية
  - معدات الحدائق ومستلزمات المسابح
    - الأسقف والأرضيات
    - الأبواب، والنوافذ والأباجورات
- أنظمة التدفئة، التهوية، والتكييف (HVAC)
  - المكاتب الهندسية والمعمارية
    - الكهرباء والطاقة
      - المطابخ
      - الأخشاب
      - البلاستيك
        - المعادن
    - الاستدامة البيئية
      - الخدمات

#### البلديات

حلول مبتكرة للخدمات العامة، نظم إدارة النفايات، الإنارة الحضرية، تنسيق المساحات الخضراء، وإدارة الموارد الذكية، مع التركيز على تحديث وتطوير البنية التحتية للبلديات.

#### الأمن والسلامة

أحدث تقنيات المراقبة، وأنظمة مكافحة الحرائق، والتحكم في الوصول، وأدوات الإنـذار، والتقنيـات الخاصـة بالإخـلاء والطـوارئ، لحمايـة البيـئات المدنية والصناعية على حد سواء.

#### الـــبنية الــتحتية

من شبكات الطرق إلى أنظمة المياه والصرف الصحي، يركّز هذا القطاع على العناصر الأساسية التي تدعم المدن والاقتصادات، ويعرض حلول الهندسة المدنية والتطوير الذكي للبنى التحتية لضمان النمو المستدام طويل الأمد.



#### **Exhibition Themes & Sectors Covered**

Building, Construction and Contracting
Facades, Interior and Exterior Cladding
Heavy Machinery and Equipment
Paints, Finishes and Insulation Materials
Stone and Marble
Bathrooms, Ceramic and Sanitary Ware
Garden Equipment and Swimming Pools
Supplies
Ceilings and Floors
Doors, Windows and Shutters
Heating, Ventilation and Air Conditioning
(HVAC)
Engineering and Architectural Firms
Electricity and Energy

Kitchens

Timber

Plastic

Metal

**Environmental Sustainability** 

Services

#### Municipalities

Innovative solutions for public services, solid waste systems, urban lighting, landscaping, smart resource management, and the modernization of municipal infrastructure.

#### **Security and Safety**

Advanced technologies in surveillance, firefighting, access control, alarm systems, evacuation tools, and public safety infrastructure for civil and industrial applications.

#### Infrastructure

Comprehensive systems supporting national development—roads, bridges, tunnels, water & sewage networks, smart infrastructure integration, and future-ready urban utilities.

#### لماذا تشارك في معرض بيلدكس شهر 12؟

- الوصول إلى أحد أكثر أسواق البناء نشاطاً ونمواً في المنطقة، بدعم من مشاريع إعادة الإعمار والاستثمار في البنية التحتية.
- عرض أحدث المنتجات والتقنيات أمام جمهور مستهدف من صُنّاع القرار، المهندسين، المقاولين، وممثلى البلديات والمطورين.
- الاستفادة من منصة موحدة تجمّع بين قطاعات البناء، البنية التحتية، البلديات، ونُظم الأمن والسلامة تحت سقف واحد.
- التواصل المباشر مع كبار المشترين والمسؤولين عن المشتريات في القطاعين العام والخاص.
- تعزيز الظهور والموثوقية للعلامة التجارية في سوق يتميز بالنمو والفرص الاستراتيجية.
- الاستفادة من فرص التواصل المباشر ولقاءات الأعمال (B2B) والتفاعل مع الجهات الحكومية والشركاء المحتملين.
- إطلاق منتجات وحلول جديدة والحصول على تعليقات فورية من المتخصصين في الميدان.
  - مواكبة أحدث التوجهات والابتكارات فى القطاع



#### Why Exhibit at BUILDEX - December?

- Access one of the region's most promising construction markets, fueled by active reconstruction and infrastructure investment.
- Showcase your latest products and technologies to a highly targeted audience of decision-makers, engineers, contractors, municipal representatives, and developers.
- Capitalize on a unified platform that integrates construction, infrastructure, municipalities, and safety & security sectors under one roof.
- Engage directly with major buyers and procurement officials from both public and private sectors.
- Strengthen your brand visibility and credibility in a high-growth, strate-gically important market.
- Benefit from B2B matchmaking and government-level networking, creating valuable partnerships and sales opportunities.
- Launch new products and solutions while gaining real-time feedback from professionals on the ground.
- Stay ahead of industry trends and innovations, positioning your company as a leader in the evolving Syrian and regional marketplace.



#### التواصل الدستراتيجي في

## بيلدكس

إلى جانب مساحاته الواسعة، يُقدم **معرض بيلدكس** برامج نوعية تضيف قيمة حقيقية للمشاركين، سواء على مستوى الأعمال أو تبادل المعرفة. يشمل المعرض برنامجاً خاصاً لـ **لقاءات الأعمال الثنائية (B2B)** يربط العارضين مباشرة بصنّاع القرار، المشترين، المطورين، وممثلي الجهات الحكومية والخاصة، من خلال اجتماعات مُنسّقة ومباشرة تفتح آفاقًا حقيقية للشراكات والعقود والفرص الجديدة.

كما يستضيف المعرض **سلسلة من المحاضرات التقنية، الجلسات الحوارية، والندوات التخصصية** التي تتناول أحدث الاتجاهات والتحديات والتقنيات في مجالات البناء والبنية التحتية وخدمات البلديات وأنظمة الأمن والسلامة، مما يمنح الحضور رؤى متقدمة وفرص تفاعل مباشر مع خبراء القطاع وروّاده.

#### Strategic Networking & Industry Insights at

#### BUILDEX

Alongside its dynamic exhibition space, **BUILDEX** offers exceptional programs that amplify business value and knowledge exchange. The event features a tailored **B2B Matchmaking Program**, designed to connect exhibitors directly with key decision-makers, buyers, developers, and representatives from both the public and private sectors. These curated, one-on-one meetings provide the ideal setting to explore partnerships, secure contracts, and open new market opportunities.

In parallel, the exhibition hosts a rich series of **technical lectures**, **expert panels**, **and interactive sessions** that explore the latest trends, technologies, and challenges in construction, infrastructure, municipalities, and safety systems. These knowledge-sharing forums empower attendees with valuable insights and foster meaningful dialogue with industry leaders.

#### سلدكس بالأرقـــام:

تحت رعاية وزارة الأشغال العامة والإسكان ووزارة الاقتصاد والصناعة، أقيمت النسخة السابقة من معرض BUILDEX في مايو 2025، بمشاركة محليـة وعربيـة ودوليـة واسـعة وفاعلـة. اسـتضاف المعـرض 1600 علامـة تجاريـة مـن كبـري العلامـات المحليـة والعالميـة، إلـي جانـب أبـرز الجهـات الرسمية المعنية بقطاعات البناء والبنية التحتية.

وقـد أشـاد المشـاركون باللجـواء المريحـة والمسـتوى العالـي للتنظيـم، كما أثنـوا علـى جـودة وتخصـص الـزوّار القادميـن مـن سـوريا والـدول المجـاورة والدول الأجنبية، مما يُبرز مكانة المعرض وريادته ضمن معارض البناء في المنطقة.

#### أهداف العارضين من المشاركة في بيلدكس :



%44

تقييم المنتجات



%59

الترويج لمنتحات أو خدمات جديدة



%56

دراسة السوق



%69

تعزيز موقع الشركة في السوق



%75

الترويج للعلامة التجارية



%62

إبرام صفقات خلال المعرض



%61

دخول السوق السورية



%81

التعرف على عملاء حدد



%71 %52

زیادة فی الحصول علی حجم وكالات المسعات جديدة



#### BUILDEX

#### in Numbers:

Under the patronage of the Ministry of Public Works and Housing and Ministry of Economy and Industry, the previous edition of BUILDEX was held with wide and important local, Arab and international participation in May 2025, BUILDEX hosted 1600 of leading local and international brands, in addition to the most important public entities related to the construction and infrastructure sectors, The participants noted the comfortable atmosphere and the high standard of organization of the exhibition, praising the quality of specialized visitors from Syria, neighbouring countries, and internationals, which highlights the superiority of the exhibition and its position of leadership in the domain of construction exhibitions in the region.

#### **Exhibitors' Objectives of Participating at BUILDEX 2025:**



increase in sales volume



**52%** get news agencies



81% identify new clients



61% enter the Syrian Markets



**62%** sign contracts during the exhibition



75% promote trademarks



69% reinforce company position in the market



56% observe the market



59% promote new products or services



evaluate products

#### آراء العارضين حول المعرض

- 72% من العارضين أشادوا بجودة وتخصص الزوّار
- 83% من العارضين حققوا أهدافهم من المشاركة
- 80% من العارضين أثنوا على عدد الزوار المحليين والدوليين
- 86% من العارضين أبدوا رغبتهم بالمشاركة في الدورة القادمة
- 58% من العارضين أكدوا أنهم أبرموا صفقات خلال المعرض

#### توزعت نسب فئات الزوار الذين زاروا بيلدكس 2025 كالتالى:

- 51% مهندسین، مقاولین، فنیین، معماریین، مـدراء مشاریع، رجـال أعمـال، أصحاب قرار (مدراء، أصحاب شركات، شركاء).
- 30% مبیعات، تسـویق، وکلاء، موزعین، إدارة مبانـي، تأمیـن، مطوریـن عقارییـن، موارد بشریة، خدمات عامة.
  - 14% جهات حكومية ووفود رسمية.
  - 5% آخرین من صحافة وإعلام وطلاب.

86% من الزوار حققوا الغايات المرجوة من زيارتهم للمعرض

81% من الزوار أشادوا بتنوع وتخصص العارضين

83% من الزوار أشادوا بتنوع ونوعية المعروضات

97% من الزوار أبدوا رغبتهم بزيارة الدورة القادمة

#### **Exhibitor Insights & Testimonials**

- 72% of exhibitors praised the quality and specialization of visitors
- 83% of exhibitors achieved their participation goals
- 80% of exhibitors praised the number of local and international visitors
- 86% of exhibitors expressed their desire to participate in the next course
- 58% of exhibitors confirmed that they made deals during the exhibition

#### Classifications of visitors who attended BUILDEX 2025:

- 51% Engineers, Contractors, Architects, Project Managers, Businessmen, Decision Makers (Managers, Company Owners, Partners
- 30% Sales & Marketing, Agents, Distributors, Facility Management, Insurance, Real Estate Developers, Human Resources, Public Services
- 14% Official and Trade Delegation, Diplomats
- 5% Media, Publishing, Students

#### What did they think about the show?

- 86% of visitors stated that their objectives had been met
- 81% of visitors appreciated the variety and specialization of exhibitors
- 83% of visitors appreciated the variety and quality of exhibits
- 97% of visitors intend to visit the coming edition



Organizers



المنظّمون



**Contact Info** 

F +963 11 44 33 666

www.agexhibitions.com info@agexhibitions.com T +963 11 4433444

P.O./Box 2683 Damascus -Syria

معلومات التواصل

# 

🕜 مدينة المعارض, دمشق, سورية Damascus Fairground, Syria